



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

Angus Elementary School
3180 Hein Drive
Sterling Heights, MI 48310
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papsian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

March 10, 2021

Dear WCS Community,

Since my last letter, we had the following positive cases of COVID-19 reported in the district:

- 1 student at Sterling Heights High School
- 1 student at Cousino High School
- 1 student at Lean Elementary School
- 1 student at Carter Middle School

All affected students and staff were notified and affected areas of the schools and buses were appropriately cleaned.

In some good news, I also wanted to share with you that the Rite Aid Pharmacy at 12 Mile & Dequindre in Warren provided the COVID-19 vaccine to interested district employees today. A similar vaccine opportunity is scheduled for employees through the Macomb Intermediate School District this Friday, March 12th as well. These first of two vaccine doses for staff are an important step in helping them be safe and ready to serve your children.

Please continue to review with your child that facial coverings, over your mouth and nose, are required in our schools and ALL Warren Consolidated Schools property, including school buses and outdoor venues.

Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

10 آذار/مارس 2021

عزيري WCS المجتمع ،

منذ رسالتي الأخيرة، كان لدينا الحالات الإيجابية التالية من COVID-19 المبلغ عنها في المنطقة:

1 طالب في مدرسة ستيرلينغ هايتس الثانوية

طالب في مدرسة كوزينو الثانوية

طالب في مدرسة لين الابتدائية

طالب في مدرسة كارتر المتوسطة

وتم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين وتنظيف المناطق المتضررة في المدارس والحافلات على النحو المناسب.

في بعض الأخبار الجيدة ، أردت أيضا أن أطلعكم على أن ريت المعونة الصيدلة في 12 مايل وديكوييندري في وارن قدمت لقاح COVID - 19 لموظفي المنطقة المهتمين اليوم. ومن المقرر فرصة لقاح مماثلة للموظفين من خلال منطقة ماكومب للمدارس المتوسطة يوم الجمعة 12 مارس أيضا. هذه أول جرعتين من اللقاح للموظفين هي خطوة هامة في مساعدتهم على أن يكونوا آمنين وجاهزين لخدمة أطفالك.

يرجى الاستمرار في مراجعة مع طفلك أن أعطية الوجه ، فوق فمك وأنفك ، مطلوبة في مدارسنا وممتلكات ALL Warren Consolidated Schools ، بما في ذلك الحافلات المدرسية والأماكن الخارجية.

يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف